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قول وزیر اقتصاد برای پذیرش ضمانتنامه های صندوق ضمانت صادرات از سوی گمرک

.

فرهاد دژپسند با اشاره به مسائل مطرح شده در جلسه امروز با نمایندگان بخش خصوصی درباره اینکه چرا ضمانت صندوق ضمانت صادرات پذیرفته نمی شود، اظهار داشت: در

خصوص ضمانت صندوق ضمانت صادرات باید بگویم که این موضوع در جلسه کمیسیون اقتصادی دولت مطرح شده و قرار شد خزانه ما در مورد آن اظهار نظر کند و گمرک

براساس آن عمل کنم که فکر می کنیم انجام شده و اعلام شده که آن را به عنوان ضمانت بانکی قبول می کنیم.
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